
Protokoll från U-sektion 

Plats: Google Meet 

Tid: söndag 2 maj 2021 klockan 19:00 

Närvarande: Jonas, Mattias, Maria, Patrik, Sofia, Johan, Tobias. 

 

§ 1 Mötet öppnas 

Alla hälsas välkomna och mötet förklaras öppnat.  

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Mötet godkänner dagordningen. 

 

§ 3 Val av justerare 

Till justerare väljs Tobias Nolberg Svensson.  

 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll från styrelsen 

Föregående protokoll från ungdomssektionen samt styrelsen gås igenom.  

 

Protokoll u-sektion  

 Ungdomssektion – fortsatt behov av påfyllning av medlemmar i sektionen från de 

yngre lagen    

 Inköp av vattenflaskor– Patrik har fått offert på inköp av 1 L flaskor från Melleruds 

plast men kikar även på andra företag  

 Domarutbildning har startats upp – Mattias och Johan har genomfört utbildning för 

pojkarna, utbildning för tjejerna hålls 6 maj  

 Matchställ har köpts in, ställen ska nu skickas till UZ för tryckning 

 Avbytarbås B-plan – grundplattor är gjutna, montering av bås kvarstår 

 New Body – samtliga betalningar har inkommit 

 Utdrag ur belastningsregistret – utdrag saknas för15-20 st – Patrik och Jonas ska gå 

igenom vilka som inte lämnat in och kommer att påminna om att snarast inkomma 

med utdrag. Styrelsen har beslutat att utdrag härefter ska inlämnas vart 3:e år.  

 Konstgräsplan – bygglov är nu klart 

Protokoll styrelse  

 Styrelsen har beslutat att försäljning av bingolotter vid Karlssons varuhus inte kommer 

att ske under sommaren  

 Storstädning av omklädningsrum 1 gång/månad – avtal har tecknats med städbolag. 

Senior kommer dock fortsatt att ha ett rullande städschema för veckovis städning.  

 Förfrågan har framförts att få bygga padelbana på en del av det som idag upptas av 

tennisbanorna på Bergslätt – styrelsen har beslutat att säga nej till denna förfrågan pga 

platsbrist då tennisbanorna behöver tillgång till hela utrymmet som de har idag  

 Gräsklipparrobotar finns nu på plats men är ännu inte installerade  – det är mkt viktigt 

att samtliga får in rutin att ta bort fotbollsmålen från planerna på kvällarna då näten i 

målen annars kommer att klippas sönder när robotarna är i drift – Jonas skickar ut 

information om detta i ledarlänken på nytt. 



§ 5 Fotbollsskola 

Patrik redogör för information som SvFF har nya upplägg – Lira Blågult – kostnad 349 

kr/paket (boll, tröja och vattenflaska), varje förening får fritt besluta om när den ska 

genomföras. Från det att man lägger beställning på antal paket så är det 4 - 6 v leveranstid. 

Ungdomssektionen beslutar att, om möjligt, genomföra fotbollsskolan – kostnad/deltagare 

beslutas till 450 kr.  

Arbetsgrupp bestående av Jonas, Patrik, Sofia och Maria tillsätts för att undersöka om 

fotbollsskolan kan genomföras med tanke på restriktioner mm och för att planera ett upplägg. 

Arbetsgruppen håller möte måndag 3 maj kl 19:30 – Patrik kontaktar DFF innan 

arbetsgruppens möte för att inhämta hur de ser på att genomföra fotbollsskola.    

§ 6 Restriktioner vid matcher  

Restriktionerna tillåter att matcher får genomföras – Jonas och Patrik tar med sig frågan om 

kiosk ska hållas öppen vid matcher till styrelsen.  

§ 7 Bollar i domarrummet 

I domarrummet finns en stor mängd med bollar (blandning av träningsbollar och matchbollar) 

som behöver tas bort - träningsbollarna ska flyttas till bollförrådet, matchbollarna ska ligga 

kvar i domarrummet.   

Patrik informerar att man nu beslutat att inhandla träningsbollar i olika färg till ungdom och 

senior för att lättare hålla isär bollarna – ungdom ska träna med gröna bollar, senior ska träna 

med blå bollar.  

§ 8 Låsta skåp i materialförrådet   

Mattias J framför att det behövs mer plats för förvaring av domarutrustning då det är trångt i 

domarrummet och undrar om det finns möjlighet att få tillgång till plats i skåpen som finns i 

materialförrådet. Jonas redogör för att skåpen innehåller sjukvårdsmaterial och matchställ 

men att det finns plats i skåpen att även förvara domarutrustning. Skåpen behöver hållas låsta 

för att material inte ska försvinna - Mattias O och Jonas har nycklar till dessa skåp idag – 

Jonas fixar så att fler nycklar kopieras upp.    

§ 9 Övriga frågor   

 Styrelsen har beslutat att genomföra en städdag på Bergslätt 8 maj kl 10 - 13 Info om 

detta kommer att skickas ut i ledarlänken samt på hemsidan.   

§ 10 Nästa möte 

Nästa möte ska hållas i början av juni – Jonas kallar.  

Vid pennan 

Maria Andersson 


